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Folketingsmedlem Liselott Blixt (DF) har den 1. december 2014 stillet mig føl-

gende spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 418: 

Hvad agter ministeren at gøre for at sikre, at Bornholmerfærgen stadig vil kun-

ne sejle fra Køge Havn, som vi ser det i dag, når der er tale om omlægning af 

godsruten Køge-Rønne? 

Svar: 

I forbindelse med de igangværende politiske forhandlinger om den fremtidige 

færgebetjening af Bornholm undersøges og drøftes, hvordan færgebetjeningen 

af Bornholm bedst tilrettelægges. 

Forhandlingerne er endnu ikke afsluttet, og jeg vil derfor ikke kommentere på 

enkeltdele heraf. 

I forhold til hvad jeg agter at gøre, vil jeg dog nævne, at det for mig er essenti-

elt, at færgebetjeningen tilrettelægges på en måde, der sikrer, at vi får mest 

mulig hensigtsmæssig trafik for de afsatte midler. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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